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内容概要

　　《桉树人工林：机遇和挑战（英文版）》是国际热带木材组织（ITTO）资助项目所召开的国际会
议的论文集。
该会议于2005年11月在我国广东湛江举行。
本论文集分为四部分，即1）木材培育和木材质量；2）锯解和干燥；3）实木制品及木基人造板；4）
木质工程和市场。
共包含24篇论文，这些作者来自澳大利亚、芬兰、马来西亚、印度、柬埔寨、缅甸、阿根廷、巴西、
英国及中国。
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书籍目录

Silvicultural Management of Eucalypt Plantaions for Solid Wood and Engineered Wood Products-Experience
from,AustraliaTpwards the Prediction and Management of Windthrow in Eucalyptus Plantations Across Tasmania
AustraliaThe Implications of Cellulose Crystallite Width for Solid Wood Processing and its Manipulation by
Thinning and Fertilizer ApplicationGrowth Response to Thinning in a Produtive Eucalyptus globulus Plantation in
Victoria, AustrliaTolerance of Eucalptus Tress tothe Action of Storms and Their Relationships with wood
PropertiesPhyical and Mechanical Properties of Fast Grown Eucalyptus Wood Originally Planted For Pulp &
Paper or for Charcoal ProductionAssessment of Growth Stresses in Eucalyptus Trees and Their Relationship with
the Characteristics of Growth and Some Wood Properties⋯⋯

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<桉树人工林>>

编辑推荐

《桉树人工林:机遇和挑战(英文版)》可为在桉树人工林木材多种利用所面临的机遇和挑战方面，特别
是桉树木材高附加值利用领域，提供世界上最新的研究成果、先进技术和经验，以及重要市场信息。
将为中国及相关国家的桉树木材高效增值利用起到促进作用。
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